
 Zápis
z 27. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha, dne 11. 2. 2025 

Přítomno dle prezenční listiny: 21 prezenčně, 3 online
Omluveni: doc. Kouřil, Bc. Hlaváčková, doc. Lhotka
Hosté:  prof. Pospíšil, prof. Novák, prof. Jahoda, Ing. Chválná, 
ThDr. Klára Muzikářová, Ing. Vlachý, Ing. Algerová, Ing. Valenzová

Program zasedání Akademického senátu konaného dne 11. 2. 2025
1. Volba místopředsedy/místopředsedkyně za studentskou část AS
2. Volba náhradníka zástupce SKRVŠ
3. Dodatek k memorandu – výstavba na Vítězném náměstí (vyjádření)
4. Projednání přihlášek akreditace studijních programů na UEM
5. Rada pro vnitřní hodnocení – nominace kandidátů za AS
6. Koncepce rozvoje sportu (projednání)
7. Plán realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké a výzkumné, vývojové a inovační, 

umělecké nebo další tvůrčí činnosti VŠCHT Praha na rok 2025 (schvalování)
8. Organizační řád (projednání změn)
9. Různé

a) Informace z činnosti výborů
b) Informace z kolegia rektora

Program jednání schválen (hlasování pro - proti – zdržel)
Hlasování: 23 – 0 – 0

Přítomno je pět z šesti nových senátorů ze studentské části a v úvodu zasedání jim byla předána
osvědčení k vykonávání své funkce v AS. Po předání se krátce každý nový člen představil.

Ad 1. Volba místopředsedy/místopředsedkyně za studentskou část AS

V prvním kole byl jako jediný kandidát navržen Ing. Vojtěch Domín (osm návrhů),  který nominaci
přijal. Ing. Vojtěch Domín se tak stává místopředsedou AS a zároveň členem organizačního výboru. 

Ad 2. Volba náhradníka zástupce SKRVŠ

Ing. Annelie Kadlecová byla studentskou částí AS zvolena náhradníkem zástupce VŠCHT v SKRVŠ. 

Předseda AS zašle nominační lístek do kanceláře RVŠ.

Ad 3. Dodatek k memorandu – výstavba na Vítězném náměstí (vyjádření)



Rektor  shrnul  důležité  body  v memorandu.  Jedná  se  o  dokument,  který  by  měl  zajistit  lepší
součinnost partnerů dotčených při výstavbě na Vítězném náměstí.

Usnesení: AS VŠCHT Praha souhlasí s podpisem dokumentu „DODATEK č. 1 k Memorandu o 
spolupráci: Dotvoření 4. kvadrantu Vítězného náměstí“

Hlasování: 23 – 0 – 0

Ad 4. Projednání přihlášek akreditace studijních programů na UEM

Jedná se  o  prodloužení  2  bakalářských a  1  magisterského studijního  programu uskutečňovaných
mimo  fakulty  v rámci  rektorátních  pracovišť.  V rámci  diskuze  zazněl  dotaz  ohledně  povinně
volitelných předmětů v magisterském programu a rovněž na paralelní  uskutečňování čtyřletého a
tříletého bakalářského studijního programu v anglickém jazyce.

Usnesení: AS VŠCHT Praha projednal návrhy o prodloužení akreditace studijních programů AB902
Economics and Management, AN901 Sectoral management a B902 Ekonomika a management.

Hlasování: 23 – 0 – 0

Ad 5. Rada pro vnitřní hodnocení – nominace kandidátů za AS

Předseda představil seznam kandidátů, kteří byli navrženi jednotlivými členy AS v řádném termínu
daném Jednacím řádem a souhlasí s nominací (seznam viz usnesení). Návrh obsahuje zástupce všech
fakult i externí členy.

Usnesení: AS VŠCHT Praha navrhuje do Rady pro vnitřní hodnocení následující kandidáty:

doc. Ing. Pavel Čapek, CSc. (FCHT)

Ing. Ondřej Kundrát, Ph.D. (FCHT)

doc. Ing. Pavel Šimáček, Ph.D. (FTOP)

prof. Ing. Karel Melzoch, CSc. (FPBT)

prof. Ing. Tomáš Ruml, CSc. (FPBT)

prof. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. (FCHI)

doc. Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. (FCHI)

prof. Ing. Aleksandr Ključnikov, Ph.D. (externí)

Ing. Veronika Kramaříková, MBA (externí)

Hlasování:  23 – 0 – 0

Ad 6. Koncepce rozvoje sportu (projednání)

Mgr.  Mašek,  vedoucí  Ústavu tělesné výchovy a  sportu seznámil  AS  s koncepcí  rozvoje  sportu na
VŠCHT. Diskutováno bylo pronajímání sportovišť a míra využívání ze strany studentů a zaměstnanců
VŠCHT Praha a rovněž podpora vrcholového sportu včetně neolympijských disciplín.



Usnesení: AS VŠCHT Praha projednal dokument Koncepce rozvoje sportu Vysoké školy chemicko-
technologické v Praze na období od roku 2025 a Plán realizace koncepce rozvoje sportu Vysoké školy 
chemicko-technologické v Praze pro rok 2025.

Hlasování: 20 – 0 – 0

Ad 7. Plán realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké a výzkumné, vývojové a inovační, 
umělecké nebo další tvůrčí činnosti VŠCHT Praha na rok 2025 (schvalování)

Na minulém zasedání proběhlo 1. čtení, připomínky byly akceptovány. Výsledný dokument byl 
projednán Vědeckou radou. Tabulková část obsahující podrobný rozpis podpořených aktivit bude 
součástí návrhu rozpočtu.

Usnesení: AS VŠCHT Praha schvaluje Plán realizace strategického záměru vzdělávací a vědecké a 
výzkumné, vývojové a inovační, umělecké nebo další tvůrčí činnosti VŠCHT Praha na rok 2025.

Hlasování:      22 – 0 – 0

Ad 8. Organizační řád (projednání změn)

Došlo k technické úpravě reagující na připravovanou změnu legislativy, jmenovitě zavedení pozice
ombudsmana  a  implementace  pravidel  definovaných  v  připravované  směrnici  „Pravidla  podpory
spolkové činnosti na Vysoké škole chemicko-technologické v Praze“.

Usnesení: AS VŠCHT Praha projednal Organizační řád s předloženými změnami.

Hlasování:   24– 0 – 0

Ad 9. Různé

a) Informace z činnosti výborů 
PEDAGOGICKÝ VÝBOR-doc. Rubešová
Sejde se v březnu 2025.

                     VĚDECKO-VÝZKUMNÝ VÝBOR-prof. Friess 

                     Výbor se sejde 13.2.2025

HOSPODÁŘSKÝ VÝBOR-doc. Kouřil 
Zabýval se sebeevaluační zprávou pro externí hodnocení a auditní zprávou Maker 
Institutu.

ORGANIZAČNIÍ VÝBOR-prof. Cibulka
Agenda spojená s nástupem nových senátorů a volbou místopředsedy. 

25. 2. 2025- proběhne setkání členů AS zaměřené na GENEREL-vybavení nové budovy na
Vítězném náměstí. 



b) Informace z kolegia rektora

- situace s rozpočtem ze strany MŠMT
- možná příprava projektu na detašovaném pracovišti v Čížkovicích v rámci Fondu spravedlivé 

transformace
- evaluační zpráva pro externí hodnocení IEP EUA – probíhá připomínkování + překlad do AJ
- podklady pro hodnocení Mezinárodním evaluačním panelem budou hotové do konce března
- chystané reakreditace studijních programů – bylo představeno na pedagogické konferenci, záznam  

k dispozici na intranetu
- pravidla krátkodobých hostování byla zveřejněna
- probíhá bilancování rozpočtu 2024 a příprava rozpočtu 2025
- DOD – účast asi 700 osob

Další zasedání AS bude 4. 3. 2025

Program dalších zasedání: 25.3./15.4./6.5./24.5./17.6. + schůzka zaměřená na výstavbu na Vítězném 
náměstí 25.2. Pro květnová zasedání ještě může dojít ke změně termínu.

   Zapsala: Ing. Iva Pospíšilová                            Za správnost: prof. Ing. Radek Cibulka, Ph.D.
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